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Hei. 
Eg og Sveinung hadde en  prat i forgårs , om denne tvisten vår, og ut i fra det ,tror jeg vi kan 
komme til en løsning på tvisten  med dette forslaget .. 
 
1. 
Vi  kan gå ut fra at målene som ble gjort for ca 2 år siden er riktige  , og merket nord med 
post stativet er rett kryss i fjell  , for målingen mot sørligste kule på grensetvist , 30 cm før fra 
den sørligst merke kule på tvisten , som kan bli da den nye grensen. Det vil sei at jeg gir 
avkall på 1,5 meter av tvist etter mitt skjøte. 
 
2. 
Vi kan gå ut fra at målingen som går fra kryss i fjell i nord , retning sør mot kryss i fjell ve 
sjøen , er rett merke ved (mur kloss )ved sjøen. At da blir mur kloss den nye grensen ved  
sjø. Da har eg åpnet for dialog og villighet  ved sjø grense, og gir avkall på ca 2 meter fra mitt 
skjøte. 
 
3. 
Vi kan ha  muren mellom eiendommene som er i dag , med gjerde på , er da blir det  den 
nye  grensen mellom oss. 
 
 4.  
Vi kan ha en felles utkjørsel på 5 meter fra fylkesveg ned mot husene , som da skulle 
være  stor  plass til og komme oss ut og inn  på fylkesveg. 
 
5. 
Etter disse grensejusteringene , så må dette  ikke medføre noe hindring for min tilkomst av 
flytebryggen min og bruken av den ,som jeg har i dag til båtplasser og ble godkjent i , 16 juli 
1998 , av Lindås kommune å Bergen havnevesen. 
 
6. 
Jeg ser da bort fra målingene , som ble gjort etter mitt skjøte med sjø , og 1,5 meter med 
fylkesveg. 
 
Håper at vi kan få en enighet med dette forslaget , jeg tviler på at jeg kommer med ett nytt 
forslag , heller ikke bruke mer tid på denne tvisten hvis vi ikke kommer til enighet. 
 
Hvis ikke , tror jeg at jeg   bare overlater denne tvisten til Jord skifte retten , som er en 
høyere makt enn oss , som setter en grense  ved dom , og  går ut i fra skjøter grenser som er 



i dag , og vi må da ta eventuelt konsekvenser , utgifter på dette . Dette er ikke ett trugsmål , 
det er bare og slippe å bruke mer tid på dette for min del . 
 
Håper at vi slipper det. 
 
 
Helsing . 
 
Helge Roy. 
 


